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Abstract (en)
The invention relates to a cleaning device for a blanket cylinder of an offset printing machine. The device has a rotatably driven brush roller having
bristles for interaction with the blanket cylinder. Washing liquid is fed to the bristles for self-cleaning. Arranged in one region of rotation of the
bristles is a deflection element which is stationary relative to the brush roller, extends over the length of the latter, and past which the bristles
scrape, returning subsequently to their position. In order to increase the cleaning effect with a simple construction of the cleaning device and low
consumption of washing liquid, the deflection element in this arrangement is constructed as a distributor pipe with outlet openings for the washing
liquid directed radially relative to the brush axis. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Wascheinrichtung zur Reinigung eines Gummituchzylinders einer Offset-Druckmaschine. Sie weist eine drehbar
angetriebene, Borsten aufweisende Bürstenwalze zur Zusammenwirkung mit dem Gummituchzylinder auf. Den Borsten wird zur Selbstreinigung
Waschflüssigkeit zugeführt. In einem Drehbereich der Borsten ist ein relativ zur Bürstenwalze ortsfestes, sich über deren Länge erstreckendes
Ablenkelement angeordnet, an dem die Borsten unter anschließender Rückstellung vorbeistreichen. Um bei einfachem Aufbau der
Wascheinrichtung und geringem Waschflüssigkeitsverbrauch den Wascheffekt zu steigern, ist das Ablenkelement dabei als ein Verteilerrohr mit
radial zur Bürstenachse gerichteten Austrittsöffnungen für die Waschflüssigkeit ausgebildet.
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